

救恩堂将在今年 13/10 选出 2025-2027 年的长执会成员，候选人包括：李法平牧师、谢顺发长老、梁志樑执事、谢伟健执事、林坚忠执事和岑伟义弟兄。在上主日的周刊已经刊登了谢伟健执事、林坚忠执事和岑伟义弟兄的简介。今天则刊登李法平牧师、谢顺发长老和梁志樑执事的简介。



李法平牧师（义务） 救恩堂华文部

主内平安！

追忆过去，鉴赏上帝现今的恩典

我于 2001 年 10 月 27 日被笃信圣经长老会忠心堂与协恩堂所组成的按牧团按立为牧师。我全家于 2007 年 4 月成为笃信圣经长老会救恩堂的会友。从那时起，我很荣幸被选为救恩堂长执会与长老会的长老。我连任 3 届，共 9 年。

感谢上帝，让我们有机会在过去 17 年里在本堂的华语崇拜中担任讲道、教导和牧养的角色和职责。我在本堂华语崇拜的教牧事工的主要重点是服事，牧养乐龄人士。这是我回应上帝对我的呼召，让我在不同的环境中为乐龄人士服务。我曾在爱老院担任受薪院牧 11 年，义务院牧约 20 年。

我去年退休后，就在圣路加乐龄关怀中心（实龙岗）当义工，带领每周的灵修活动。我也每月在位于勿洛南的圣安德烈乐龄服务中心举办“活得好，活得好”讲座。

感谢上帝让我有机会在 2022 年完成老年学硕士学位课程，以便更好地装备自己在医疗保健服务中事奉。我真的很蒙上帝赐福，有机会在好几个本宗的教会用华语、英语和福建话证道。

赞美上帝，祂的话语明确指示并引导我确认祂的呼召，在牧养事工中谦卑地事奉祂。上帝的话语确实是“……我脚前的灯，路上的光”（诗篇 119:105）。

展望未来

靠主我会尽我所能事奉祂，服侍主的教会。如果上帝许可并安排，我愿意更多时间地参与本堂英语崇拜的乐龄事工。

在圣灵的引导下，我将继续为与本堂（中、英语崇拜）的教会领袖和会众代祷并一起同工以实现我们教会的愿景：“成为一个对上帝充满热情、被上帝话语所改造，有更新的生命、信徒的关系真实、成为有美好见证的教会。”

愿一切荣耀都归于上帝！

Lee Fatt Ping (Rev)

Pastor (Honorary) Mandarin Service

Shalom!

Reminisce about the past and appreciate God's present grace

I was ordained as a Minister of the Gospel on 27th October 2001 by the Ordaining Council of Faith Bible-Presbyterian Church and Pastors of Zion B-P Church.

My entire family became members of Grace Bible-Presbyterian (BP) Church in April 2007. Since then, I was blessed to be elected and served as an Elder in the Church Session and BOE for the last 9 years (3 terms.)

Praise God for the opportunities to take on preaching, teaching and pastoral roles and duties in our Mandarin congregation for the past 17 years.

The primary focus of my pastoral ministry at Grace BP Mandarin Service is to serve the elderly in the congregation. This is in response to God's call for me to serve the elderly in different settings. I have served as a part-time chaplain for 11 years and honorary Chaplain for some 20 years in a nursing home.

Upon my retirement as a Chaplain last year, I now serve as a spiritual care volunteer, conducting weekly devotions at St Luke Eldercare Centre @ Serangoon; and conducting monthly talk on "Ageing Well" at St Andrew's Active Aging center @ Bedok South Horizon.

I thank God for the opportunity to complete a master's program in Gerontology (Ageing) in 2022 to better equipped myself to serve in the healthcare service.

I am truly blessed by God for the opportunities to preach in several BP Churches in Mandarin, English and Hokkien.

Praise God for the clear instruction and conviction from His Word that direct my heart to confirm His calling to serve Him with humility in the pastoral ministry. The Word of God is indeed "...a lamp unto my feet and a light unto my path." (Psalm 119:105).

Looking ahead

I will endeavor to serve God faithfully while I can and God willing, I would like to be more involved in providing pastoral services to the elderly in our English Service.

Guided by the Holy Spirit I will pray and work with the church leaders and the congregation to realize our Church's Vision, "To be a church that is passionate about God, transformed by the Word, authentic in relationship, and bold in witness."

To God be the Glory!



谢顺发长老

感谢上帝的恩典，借着已故骆家骧弟兄的引介，我来到笃信圣经长老会救恩堂这个属灵的家，到现在已经有42年了。1991年，我进入了长执会，并在1995年转到教会华文部。

工作多年之后，我回应了上帝在我心里的呼召，在2013年进入新加坡神学院接受3年的全时间道硕神学装备。2016年毕业之后，我开始全时间在教会华文部事奉。为了更好地建立及装备信徒，我们开始了门徒训练课程。感谢赞美主，借着门训，我们看到许多弟兄姐妹不但在信仰上更加有根有基，也看到他们更愿意站出来参与服事，并带领其他信徒在主里成长（西 2:6-7）。但愿主使门训装备继续成为我们教会事工的一部分。

感谢主的保守与供应，祂带领了张立峰传道在2021年10月加入华文部这个属灵家庭，并在2023年7月接管华文部事工。我也在同时从全职教会员工身份转为平信徒同工，继续在主日查经、门训、探访/跟进及外展的事工上参与服事。我也有机会在本堂及其他堂会的讲台传讲上帝的话语，这是上帝赐给我的福分。

自2010年开始，我在教会以当选长老的身份服事。我的事奉范围包括协调中英文部的事工，以及参与长执会和长老议会的决策过程。

若主愿意，再次被选进入长执会，我将继续与华文部的同工同心在各项事工上事主事人。我将参与装备门徒、在讲台上及查经班分享上帝的话语，以及外展事工。我们不断为教会需要有年轻一代来接棒祷告，今年，上帝开启了一扇门，让我们有机会参与国际学生基督团契（ISCF）的事工，来服事讲华语的国际及护士学生，建立他们、将福音传给他们。希望有朝一日，这些年轻人当中，有些会来到我们教会，成为教会的生力军。我也希望在长执会中能继续协调中英文部各项事工，让整个教会的运作更顺畅。愿主让我能继续与长执会紧密合作，为教会的领袖传承尽一份力。

愿主保守我们，不受邪恶势力干扰，在我们教会就快进入2026年禧年的时刻，引领我们有顺利的领袖传承与交棒。也愿主感动教会的每一位弟兄姐妹，愿意以上头来的爱心与智慧，使用主所赐予的恩赐，在各个岗位上事奉来荣神益人。

也请大家为我祷告，在我有生之年，能继续忠心地、根据祂心意事奉主，建立弟兄姐妹，并将福音传给我生命中所遇到的每个人。愿荣耀上帝归于上帝。

愿施洗约翰的祷告，成为我以及每位教会里参与服事弟兄姐妹们的祷告：“祂必兴盛，我必衰微！”约 3:30。

Elder Seah Soon Huat

By God's grace, I was introduced to Grace BP Church through the late brother Kah Leong. It has been spiritual family for 42 years since. Elected to the Session in 1991, I joined our Mandarin Service in 1995.

Feeling called to serve full time, I enrolled myself for a 3-year theological training to equip myself and graduated in 2016 to oversee the Mandarin Service as a full-time staff. Since then, we embarked on Discipleship training with the vision of building and equipping more lay persons to serve the Lord. All praises to God as I witnessed more brothers and sisters-in-the-Lord not only being grounded in the faith, but stepping up to serve and to lead other members (Col 2:6-7). It is my prayer that the discipleship training be an ongoing feature of our ministry.

I thanked God for His provision, a younger brother, Preacher Zhang Lifeng joined our Mandarin Service in Oct 2021 and took over the reins in July 2023. I have since stepped down from a church staff to a layperson co-worker in the ministries of Bible Study, visitation/follow-up and outreach. I count it a privilege to preach God's Word in ours and other churches on a regular basis.

From 2010, I have been serving as an elected elder; playing the coordinating role between Mandarin – English service and decision making in the Session and the Board of Elders.

God-willing, if I am re-elected as an elder, I would like to continue serving with co-workers in Mandarin Service to disciple, to preach, to teach and to reach. Seizing the opportunity to reach out to Young Adults, we are presently co-labouring with the International Student Christian Fellowship (ISCF) Ministry on groups of international and nursing students. I hope to be the continuum link between English-Mandarin services. My prayer is also to work closely with the Session to contribute to our leadership transition.

I pray for the Lord to protect us from evil forces, guide us in the process of leadership transition as we usher in the Jubilee in 2026. I also pray that all our church members will be willing to serve Him with the gifts that the Lord has bestowed upon, with His love and wisdom from above.

As for myself, I covet your prayer that I can use my remaining time on earth to serve him faithfully, circumspectly with the desire to build up brethren, and to reach out to people I encounter, for His Glory.

May the prayer of John the Baptist be upon me and all who serve Him in church: "He must increase, but I must decrease." – John 3:30



梁志樑执事

感谢上帝，我已经在长执会服事了两个任期，目前在两项事工服侍：1) 宣教和传福音；2) 团契和门徒训练。

我在救恩堂参与团契事工和小组事工超过 15 年，在过去 3 年里，我有幸协调我们在本地和海外的外展工作。这对我的生活产生了很大的影响，改变了我的观点和优先事项。过去，我真的没有在个人传福音方面付出太多努力，只是在圣诞节和复活节期间偶尔进行外展，或者只与向我询问我信仰的朋友分享。我偶尔会去宣教，但这并不是我真正想做的事情。但当负责宣教和传福音事工的任务交给我时，我重新思考作为基督徒的优先事项。通过祷告和聆听上帝的指引，上帝改变了我的心，引导我慢慢地服从呼召，为扩展福音努力。

除了宣教和传福音，我还参与团契和门徒训练。前几年我们一直在组织小组团契，但最近我们的教会引入了一对一读经，并从团契小组重组了圣经班小组。我的负担是门徒训练事工，以及我们如何成为一个门徒培训教会。因此，在过去的两年里，我一直在国际教会复兴组织接受门徒训练事工的培训。我目前还在共同带领缅甸事工人员的门徒训练培训。

虽然我目前仍在经营自己的生意，但我已减少参与，打算让我的合伙人在适当的时候接管生意。我的生意涉及不同的行业，如太阳能、电池、废物转化为能源和农业。我还打算利用我的商业经验和人脉来支持我的宣教事工和进一步的宣教机会。我渴望付出更多的时间在宣教事工上，让自己有时间被上帝使用。

我真正希望看到我们救恩堂的会友能一起踏上属灵之旅，鼓励彼此在信仰中成长，更加爱主，热爱上帝的话语，并努力广传福音。我祈求我们所有人不要只关注自己的家庭，而是将救恩堂视为上帝为我们安排的家庭，这样我们就可以谦卑地彼此服侍，相互扶持，而不是只关注自己或直系亲属。让我们看到上帝赋予我们每个人的恩赐，并使用这些恩赐来建立教会（和彼此）成为基督的身体。

我也希望看到救恩堂成为一个遵守伟大使命的教会，将福音带给那些从未听过福音的人。看到我们的年轻会友在机场传福音，我感到很受鼓舞，但我真正祈求的是，我们建立一间以福音为中心的教会，随时准备在日常生活中分享福音，并肩负起将福音带给海外人民的使命。

请为我祷告，让我学会更加依赖耶稣，更加虔诚、谦卑、充满爱心，随着年龄的增长，我会不断成熟，以便更好地事奉主。也祈求我会在家里成为一个更好的丈夫和父亲。

Dn David Leong Chee Liang

All praise to God, I have completed two terms in the session, I am currently serving in two areas 1) Missions & Evangelism and 2) Fellowship & Discipleship.

I have been involved in fellowship ministry and small group ministry for more than 15 years in Grace, and in the last 3 years I have the privilege to co-ordinate our outreach efforts both local and overseas. This has made a big impact in my life changing my outlook and priorities. In the past I have really not made much effort in personal evangelism, doing occasional outreach during Christmas and Easter or sharing only to friends who ask about my faith. I have been on the occasional mission trip but Missions was not really on my mind. But when the task of overseeing Missions and Evangelism Ministry was passed on to me it made me rethink my priorities as Christian. Thru prayer and listening to God's guidance, God changed my heart and led me to slowly obey the calling to work for the advancement of the Gospel.

Aside from Missions and Evangelism, I am also in Fellowship and Discipleship. Previous years we have been organizing small groups fellowship, but recently our church has introduced one to one bible reading and the fellowship groups has reorganized around bible class groups. My burden has been in the discipling ministry and how we can be a discipling church. Therefore, for the last 2 years I been training with Church Renewal International in the discipleship ministry. I am currently also co-leading a discipling training for ministry workers in Myanmar.

While I am currently still running my own business, I have scaled back my personal involvement intending for my partners to take over the business in due time. My business involves different industries such as Solar Power, Batteries, Waste to Energy and Agriculture. It is my intention to also use my business experience and connections to support my Missions work and further Mission opportunities. It is my desire to spend more time in ministry work and make myself available for God to use me.

What I really hope for Grace is to see our members come together to journey together spiritually, encourage one another to grow in faith, to love the Lord more, to love the Word of God and to work in the spreading of the Gospel. My prayer is that all of us do not just focus on our own families but rather see Grace church as the family that God has put us in, so that with humility we can serve on another, to build one another up, not just looking inward to ourselves or our immediate families as our entire focus. To see that God has given each and every one of us gifts which we need to use to build up the church (and each other) as the body of Christ.

I also hope to see that Grace Church being a church that will obey the great commission to bring the Gospel to those that have not heard. I am encouraged to see our young members going for evangelism at the airport, but what I really pray for is that we will build a Gospel centered culture in our church, to always be ready to share the Gospel in our daily lives and to have a mission to take the Gospel to those beyond our shores.

Please pray for me that I will learn to be more dependent on Jesus, more prayerful, humble, loving and that I will continue to mature as I grow older so I can better serve the Lord. Pray also that I will be a better husband and father at home.

(感谢人福弟兄协助翻译梁执事的简介)